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Protokół Nr XXXV/2020 

z obrad Sesji Nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Ćmielowie odbytej w dniu 29 grudnia 2020 r. 

 

Posiedzenie XXXV Sesji Rady Miejskiej w Ćmielowie odbyło się w sali widowiskowej budynku Domu 

Kultury w Ćmielowie. Obrady rozpoczęto w dniu 29 grudnia 2020 r. o godzinie 11.25.  

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 

 

Obrady Sesji Rady Miejskiej otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ćmielowie – Krystyna Zdonek 

poinformowała, że obrady sesji są nagrywane i transmitowane. Powitała Panią Burmistrz Ćmielowa 

Joannę Suska, wszystkich radnych obecnych na sesji oraz Panią Sylwię Kula- Asystentkę Posła 

Andrzeja Kryja. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad ( quorum ). 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ćmielowie – Krystyna Zdonek na podstawie sprawdzenia quorum 

uznała za prawomocne obrady Rady Miejskiej, gdyż na  15 radnych, obecnych w chwili rozpoczęcia 

sesji było 12 radnych. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ćmielowie – Krystyna Zdonek poinformowała, że w materiałach 

przygotowujących do sesji radni otrzymali porządek obrad do zapoznania się z jego treścią wraz z 

projektami uchwał do dzisiejszej sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ćmielowie – Krystyna Zdonek przedstawiła proponowany porządek 

obrad. 

 

Proponowany porządek obrad : 

1. Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany Uchwały Nr XXV/168/2005 Rady Miejskiej w Ćmielowie z 
dnia 17 maja 2005 r w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej dla uczniów. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej oraz budżecie na 2020r.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr  XXIII/137/2020 Rady Miejskiej w Ćmielowie z 
dnia 29 stycznia 2020 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy na lata 
2020-2029.  
7. Zamknięcie obrad Sesji. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała porządek obrad sesji pod głosowanie 

poprzez przyciśnięcie przycisku. Porządek obrad sesji został przyjęty „jednogłośnie” – 12 głosów „za”. 
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/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 4.  Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany Uchwały Nr XXV/168/2005 Rady Miejskiej w 

Ćmielowie z dnia 17 maja 2005 r w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej dla 

uczniów. 

 

Głos zabrał Dyrektor Centrum Obsługi Oświaty Pan Tomasz Neyman, poinformował, że uchwałę 

podjęto w 2005 roku, zmiany w stypendiach szkolnych dokonywały się zwłaszcza w ostatnich latach. 

Wzrost kwoty dotacji w związku ze zmianą algorytmu nauczania, spadek udziału wkładu własnego 

związany ze zmianą przepisów oraz zmniejszenie się liczby stypendystów związane ze zmianami 

demograficznymi  powodują, że przedziały określone w uchwale a przywiązane do wysokości 

świadczenia rodzinnego dla dzieci w wieku 7-18 lat powodowałyby w przyszłości ryzyko dla 

płynności przyznawania stypendiów, stąd konieczność zmiany tych progów jakie są do określonych 

wysokości. Zmiana w uchwale zapewni płynność i pozwoli, mówiąc w największym skrócie, na 

wypłacanie stypendiów w wyższej wysokości.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że projekt uchwały został 

omówiony i pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu wspólnym wszystkich Komisji Stałych Rady 

Miejskiej w Ćmielowie w dniu 29 grudnia 2020 r. i przystąpiono do głosowania poprzez przyciśnięcie 

przycisku.  

Uchwała została podjęta przez Radę Miejską „jednogłośnie” – 12 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej oraz budżecie na 2020r.  

 

Głos zabrał Skarbnik Miasta i Gminy Pan Jarosław Nowak, poinformował, że głównym celem zmian w 

budżecie oraz w WPF były środki, które wpłynęły do budżetu Gminy w wysokości 839 428 zł. 

Pochodziły one z rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych z przeznaczeniem na nowe zadanie 

inwestycyjne pn. „Budowa świetlicy wiejskiej w Piaskach Brzóstowskich”. 

Zarówno po stronie dochodów jak i wydatków zwiększenie budżetu nastąpiło o kwotę 34 740,64 zł. 

Wpłynęło na to zwiększenie planu opłat za zezwolenia ze sprzedaży napojów alkoholowych o kwotę 

19 000 zł oraz zwiększenie planu dochodów na kwotę 15 000 zł  w dziale Gospodarka odpadami 

komunalnymi. Te zmiany znalazły odzwierciedlenie w poszczególnych wydatkach, przede wszystkim 

bardzo dużo zmian dotyczy tego, aby te plany były spójne na koniec roku. m. in. sprawy związane z 

ostatecznym wyliczeniem kwot dotyczących Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych, który 

wylicza się na koniec roku budżetowego.  

2/3 wszystkich zmian zawartych w załączniku dotyczy systemu oświaty. Pozostałe dotyczą systemów 

ochrony zdrowia: zwalczanie narkomanii lub przeciwdziałanie alkoholizmowi - to środki wynikające 

ze zwiększenia planu opłat za zezwolenia ze sprzedaży napojów alkoholowych o kwotę 19 000 zł.  

15 000 zł  w działu Gospodarka odpadami komunalnymi znalazło odzwierciedlenie w zwiększeniu 

planu na zakupie usług pozostałych. 
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W załącznikach uporządkowano sprawy związane z gospodarką śmieciową. 

Jednocześnie nastąpiła autopoprawka dotycząca zapisu wprowadzenie do budżetu tego zadania 

Budowy świetlicy wiejskiej w Piaskach Brzóstowskich, które w pełni zostało wpisane do realizacji na 

przyszły i kolejny rok budżetowy.  

Wspomnę jeszcze o ostatnim załączniku nr 4 - po raz kolejny przystępujemy do zmiany planu, chodzi 

tu konkretnie o wydatki bieżące – pokrycie części kosztów dotacji za pobyt w przedszkolu dzieci z 

Gminy Ćmielów. Ostateczny plan na koniec tego roku budżetowego wynosi 180 000 zł. 

 

Głos zabrała Asystent Posła Andrzeja Kryja Pani Sylwia Kula, w imieniu Pana Posła Andrzeja Kryja 

pogratulowała pozyskania środków z budżetu państwa, z Funduszu Inwestycji Lokalnych.  Budowa 

świetlicy wiejskiej w miejscowości Piaski Brzóstowskie to niewątpliwie ważna inwestycja dla Gminy 

Ćmielów, która pokazuje, że Gmina Ćmielów ma dobrego gospodarza, który zauważa potrzeby 

mieszkańców, dostrzega je, realizuje je; gospodarza, który potrafi rozmawiać z parlamentarzystami. 

To również dowód na to, że Rząd Rzeczypospolitej Polskiej dostrzega potrzeby nie tylko większych 

ośrodków, ale takich mniejszych, jak Gmina Ćmielów. 

Głos zabrała Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska,  poinformowała, że jest to rzeczywiście dość ważny 

moment dla nas jako radnych, dla mnie jako burmistrza i przede wszystkim mieszkańców, bo zawsze 

jestem burmistrzem dla ludzi. 

Potrzeba budowy takiej świetlicy była długo wyczekiwana przez mieszkańców tejże miejscowości, 

przez Pana Radnego, przez Pana Sołtysa- jednocześnie, Panią Radną, bo mieszkańcy w 2018 roku z 

funduszu sołeckiego przeznaczyli środki na projekt tejże świetlicy. 

Wobec tego, jak tylko pojawiła się informacja sama taką możliwość wyszukałam i 23 września 

złożyłam wniosek do Wojewody, do Pana Prezesa Rady Ministrów z prośbą o uwzględnienie tej 

inwestycji, która miała gotowy projekt i wszelkie zezwolenia, które traciły moc w marcu. Bardzo cieszę 

się i jednocześnie dziękuję. 

Rzeczywiście rozmawiałam z Panem Posłem Andrzejem Kryjem już w Tokarni na Jarmarku 

Świętokrzyskim. I z Panią Poseł Agatą Wojtyszek. Cieszę się, że w tak trudnym czasie, w dobie 

pandemii, możemy mówić o takiej inwestycji w Gminie Ćmielów, która będzie miała przełożenie na 

wielu mieszkańców. Obecny budynek, trudno nazwać go nawet świetlicą, uwłacza po prostu godności 

ludzkiej, tym bardziej finansowanie inwestycji z budżetu Gminy, w tak trudnym czasie byłoby trudne, 

bo skąd wziąć środki na ten cel? 

Program rządowy świetnie wpasował się w potrzeby, w oczekiwania. Jeszcze w 2019 roku, gdy była 

obecna Pani Poseł, Pani Marszałek Sejmu Elżbieta Witek, na spotkaniu wspólnie z Panią Poseł Agatą 

Wojtyszek wspomniałam, że w Gminie Ćmielów, i nie tylko pewnie w Gminie Ćmielów, brakuje 

takich miejsc integracji. Tworzą się koła gospodyń wiejskich, mieszkańcy mają prawo do spotkań w 

godnych warunkach. Ten program pokazał i otworzył możliwość pozyskania dla takich właśnie małych 

gmin jak Ćmielów środków finansowych, których podkreślam, nigdy byśmy nie wygenerowali z 

własnego budżetu. 

I za to dziękuję Parlamentarzystom Ziemi Świętokrzyskiej, Panu Posłowi Andrzejowi Kryjowi, Pani 

Poseł Agacie Wojtyszek, że wsłuchali się również w głos mieszkańców, nie tylko głos burmistrza. 
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Dzisiaj możemy procedować właśnie nad tą uchwałą, także bardzo serdecznie proszę podziękować 

Panu Posłowi Andrzejowi Kryjowi w imieniu moim, jak i Państwa Radnych, a Radnym za przychylne 

rozpatrzenie tego wniosku. Dziękuję. 

Głos zabrał Radny Piotr Paszyński, podziękował Pani Burmistrz, pracownikom Gminy za złożenie 

wniosku oraz za zaangażowanie Posłów Ziemi Świętokrzyskiej, którzy przyczynili się do tego, aby 

przyznano środki na budowę świetlicy w miejscowości Piaski Brzóstowskie. Ale przede wszystkim 

chciałbym podziękować mieszkańcom, którzy na zebraniu sołeckim wyodrębnili z funduszu 

sołeckiego pieniądze na ten projekt i jednogłośnie za nim zagłosowali. Gdyby tego projektu nie było, 

środki te przeszłyby nam koło nosa. Ja osobiście wraz z mieszkańcami jesteśmy przeszczęśliwi, że taka 

świetlica powstanie w naszej miejscowości. Dziękuję. 

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że projekt uchwały został 

omówiony i pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu wspólnym wszystkich Komisji Stałych Rady 

Miejskiej w Ćmielowie w dniu 29 grudnia 2020 r. i przystąpiono do głosowania poprzez przyciśnięcie 

przycisku.  

Uchwała została podjęta przez Radę Miejską „jednogłośnie” – 12 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr  XXIII/137/2020 Rady Miejskiej w Ćmielowie 

z dnia 29 stycznia 2020 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy na lata 

2020-2029. 

 

Głos zabrał Skarbnik Miasta i Gminy Pan Jarosław Nowak. Poinformował, że skupi się na załączniku 

przedsięwzięcia, żeby przytoczyć jak to zadanie „Budowa świetlicy wiejskiej w miejscowości Piaski 

Brzóstowskie” zostało wpisane do budżetu. Łącznie nakłady ustaliliśmy na kwotę 870 000 zł.  

W 2021r. została wpisana kwota 640 000 zł, a różnica, kwota  233 000 zł została wpisana na rok 2022.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że projekt uchwały został 

omówiony i pozytywnie  zaopiniowany na posiedzeniu wspólnym wszystkich Komisji Stałych Rady 

Miejskiej w Ćmielowie w dniu 29 grudnia 2020 r. i przystąpiono do głosowania poprzez przyciśnięcie 

przycisku.  

Uchwała została podjęta przez Radę Miejską „jednogłośnie” – 12 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

   

 

Ad. 7. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Po omówieniu wszystkich punktów porządku dzisiejszej sesji Przewodnicząca Rady Krystyna Zdonek 

zamyka obrady Rady Miejskiej w dniu dzisiejszym. 

Sesję zakończono o godzinie 11.45. 

Protokołowała: K.Stan  


